
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 3. april 2019 stillet følgende spørgs-

mål nr. 769 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF):  

 

Spørgsmål nr. 769:  

”Ministeren bedes oplyse, hvorfor man ikke tager oppegående bæltefiksering i brug 

på andre psykiatriske afdelinger end Sikringen?” 

 

Svar: 

Jeg har til brug for svaret anmodet Sundhedsstyrelsen om bidrag. 

 

Sundhedsstyrelsen har den 11. april 2019 oplyst, at udarbejdelsen af bidrag vil kræve, 

at Sundhedsstyrelsen indsamler faglige oplysninger og viden fra Styrelsen for Patient-

sikkerhed og af Sundhedsstyrelsens sagkyndige.  

 

Jeg forventer derfor, at spørgsmålet vil kunne besvares endeligt medio maj 2019.  

 

 

 

Med venlig hilsen 
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